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 Agenda ALV 2025 

 1.  Opening voorzitter 
 2.  Ingekomen stukken en mededelingen 
 3.  Verslag ALV 25-6-2024 
 4.  Verslag secretariaat 
 5.  Verslag wedstrijdsecretariaat 
 6.  Verslag jeugdschaatsen 
 7.  Verslag zomertraining 
 8.  Verslag 111 ronden 
 9.  Verslag penningmeester, balans, Resultaten en begroting 
 10.  Verslag kascontrole / Nieuwe kascommissie 
 11.  Vaststelling contributie 2025-2026 
 12.  Bestuursverkiezing, aftredend en herkiesbaar 

 Dhr. Willem Heikoop 

 13.  Rondvraag 
 14.  Einde vergadering 



 Beste leden, 

 Het seizoen zit er weer op en we zijn alweer volop bezig om ons voor te bereiden op 
 het volgende seizoen middels de zomertrainingen. 
 Toch kijken we, in aanloop naar de ALV op 24 juni nog even op het afgelopen 
 seizoen terug. Hoewel het ijs soms nog te wensen over liet, was het over het 
 algemeen goed weer. Op onze interclub avond zelfs zo goed dat schaatsers van 
 clubs van Thialf PR’s reden. Ook zijn er dit seizoen verschillende baanrecords 
 aangescherpt maar daarvoor is meer nodig dan alleen goed ijs. 
 Goed ijs hebben we ook opgezocht in Leeuwarden waar onze eigen leden dan weer 
 goede tijden klokten. 
 Traditiegetrouw hadden we rond 11 november de 111 ronden, die afgelopen jaar 
 voor het laatst om 23:11 begonnen is. Daarover later meer. 
 Voor mij persoonlijk was het ook een bijzonder jaar voor de eerste keer in de rol van 
 voorzitter. Ik heb veel gezien,mogen leren en veel hulp gekregen waarvoor dank. 
 Ook hebben we een aantal vaste helpers los moeten laten in hun rol. Onze 
 Penningmeester Minke Valk, Jeugdschaatscoördinator Josje Heikoop en 
 Jeugdschaatstrainer Willem Wagenaar. 
 Hoe we de leegte proberen op te vullen bespreken we in de ALV. 

 Mvg, Fred Molenaar 
 Voorzitter HCA 



 Verslag ALV 25-6-2024 

 Aanwezig 22 leden inclusief bestuur. 

 Opening door de voorzitter 20.10 

 Albert zegt dat het een moeilijke dag is voor hem ivm het verplichte aftreden en 
 maakt zijn gevoelens hierover dan ook kenbaar. 

 In de zoektocht naar een vervanger heeft Albert contact gezocht met Fred en na een 
 goed gesprek en wat overleg heeft Fred gelukkig besloten om de functie van Albert 
 over te nemen. 

 Albert bedankt Jaap voor zijn vele werk en inzet om foys goed lopend en 
 gebruiksklaar te maken voor de vereniging. 

 Albert meldt dat de tekst in de nagekomen brief niet juist is en dat hij 15-1-2024 een 
 brief heeft gestuurd maar daar geen antwoord op heeft gehad en de tekst klopt dus 
 niet. 

 Albert voelt zich hierdoor als leugenaar neergezet en dat doet hem erg veel pijn. 

 Albert bedankt de trainers en de vrijwilligers voor hun inzet. 

 Graag wat meer aandacht voor de HCA wedstrijden. 

 Josje stopt met de begeleiding van het Jeugdschaatsen, Anja gaat dit oppakken en 
 daar waar nodig zal Josje bij springen 

 Rogier meldt dat de Maandag een fijne groep is om mee te werken 

 111 Ronde is goed verlopen, misschien eens kijken of dat er voor de vrouwen 
 kopgroep transponders geregend kunnen worden. 

 Albert geeft uitleg waarom Vera van Wijnbergen niet de financiën meer doet, geen lid 
 meer en weinig binding meer met de vereniging. 

 Minke geeft uitleg over de financiën. 

 Vaststelling contributie 2024-2025 gelijk aan 2023-2024 

 Kas controle geeft aan geen op- of aanmerkingen te hebben op de financiën. 

 Rogier en Eva doen nog 1 jaar de kascontrole 

 Bestuurs verkiezing nieuwe voorzitter; 

 Ja   20 + 1 met volmacht / Nee 0 

 Minke spreekt Albert toe en bedankt de vergadering 

 Rondvraag; 

 Anja, misschien eens kijken of er een app groep kan worden gemaakt 

 Michiel; misschien eens kijken voor een bestuurslid van buiten de vereniging 



 Els; bedankt het bestuur voor hun inzet. 

 Einde vergadering 21.25. 



 Verslag secretariaat 2024-2025 

 Het bestuur is regelmatig bij elkaar geweest om de zaken welke voor onze club 
 belangrijk waren te bespreken. 

 Onder andere de nieuwe statuten, parkeer moeilijkheden en de bijkomende kosten, 
 het opnieuw inrichten van het Foys systeem om de leden er op de juiste manier er in 
 te zetten (om te voorkomen dat ze meerdere malen dezelfde mail ontvingen) 

 Aanpassen van de groepsgrootte op Donderdag 1 

 En vooral de invulling van nieuwe bestuursleden 

 Dit alles onder leiding van onze nieuwe voorzitter Fred en met de nodige bijdrage 
 van Albert. 

 Willem Heikoop 

 Hopelijk zien we elkaar op de ALV op 24-6-2025 



 Verslag Wedstrijdsecretariaat 2024-2025 

 HCA avonden ; 
 Ook dit jaar hadden we weer een aantal HCA avonden op de Jaap Edenbaan 
 georganiseerd, deze werd wisselend bezocht, jammer, want het zijn toch leuke op de 
 zaterdagavond. Gelukkig waren er wel enthousiaste leden die iedere keer 
 meededen! Als je lid bent van de HCA (met of zonder een licentie) kun je je gewoon 
 inschrijven via inschrijven.schaatsen.nl hoe dit moet staat beschreven op de HCA 
 website www.sv-hca.nl Sommige rijders hadden wat problemen met inschrijven door 
 dat de mijnKNSB omgeving niet in orde was, hoe dit moet staat ook op de website 
 van de HCA. Komend seizoen schrijf je allemaal in!!! 

 HCA Leeuwarden ; 
 Zaterdag 1 februari werd de HCA avond in Leeuwarden georganiseerd. Ondanks dat 
 we dit jaar een eigen kleine bijdrage aan de leden hebben gevraagd werd de avond 
 een groot succes. Er werden flink wat pr’s gereden op het mooie ijs van 
 Leeuwarden. Hopelijk volgend seizoen weer, doe dan allemaal mee want het is een 
 mooie wedstrijd op snel ijs met een dak! 

 Interclub wedstrijden ; 
 Dit seizoen zijn er meerdere teams door het land gegaan om interclubwedstrijden te 
 rijden. Dit zijn wedstrijden georganiseerd door andere clubs op andere banen waar 
 de HCA voor is uitgenodigd. Rijders moeten dan wel in het bezit zijn van een licentie, 
 deze koop je voor 1 jaar bij de KNSB. Krijg je een uitnodiging, geef dan even aan of 
 je wel in het bezit bent van een licentie, wij kunnen niet zien of je deze hebt. Dit jaar 
 zijn we naar de volgende banen geweest; Hoorn 2x, Eindhoven en onze eigen 
 interclub op de Jaap Edenbaan. Ook hebben we uitnodigingen gekregen van 
 Deventer, Grefrath ,Haarlem , Heerenveen maar helaas konden we hier geen team 
 naartoe sturen, geen rijders. Ook zijn een aantal interclubwedstrijden afgelast door 
 de organiserende club omdat ze geen clubs konden vinden die willen komen/rijden. 
 Gelukkig hadden we rijders en ouders die door het hele land hebben gereden. We 
 hebben als team heel wat clubprijzen en individuele prijzen gewonnen! 
 Onze eigen interclubwedstrijd op zaterdag 25 januari 2025 hebben werd dit jaar 
 gewonnen door DIJN uit Apeldoorn. De wedstrijd was een groot succes, uit het hele 
 land kwamen clubs om te strijden voor de Willem Augustin Bokaal, het was mooi en 
 droog weer en de ijsmeesters hadden weer een mooie ijsvloer neergelegd waardoor 
 er zelfs op de Jaap Edenbaan zonder dak pr’s en 2 baanrecords bij de Pupillen A 
 meisjes werden gereden! 

 HCA Clubkampioenschappen ; 
 Op zaterdag 8 maart hadden we onze jaarlijkse Clubkampioenschappen, waar ieder 
 lid aan mee kan doen en dan om de prijzen kan gaan strijden in hun eigen categorie. 



 Dit werd een groot succes ,al misten we nog wel flink wat rijders, wat is er niet leuker 
 dan tegen je maatje schaatsen? 
 Doe volgend jaar allemaal mee! 

 Gewestelijke wedstrijden & NK’s etc; 
 Dit jaar waren er ook weer gewestelijke wedstrijden, dit zijn wedstrijden voor de pup 
 A en junioren C, zij rijden 4 wedstrijden op 4 verschillende banen in ons gewest. Hier 
 krijgen de rijders een uitnodiging voor vanuit de BGA. Het zijn de snelste 6 in hun 
 categorie meisjes en jongens die tegen rijders van andere banen mogen rijden en 
 dan na 4 wedstrijden is er een eindprijs. Ook hier stonden HCA rijders op het 
 podium. 
 Ook bij alle NK’s waren er HCA rijders actief ; NK junioren , NK Sprint, NK Master, 
 NK SuperSprint, NK junioren marathon. Iedereen gefeliciteerd met jullie resultaat, of 
 je nu gewonnen hebt of niet, jullie zijn Toppers!! 
 Ook waren er nog andere wedstrijden zoals de Vikingrace in Heerenveen waar HCA 
 rijders aan de start stonden en mooie prijzen wonnen. 

 Marathons ; 
 Helaas krijgen we daar maar weinig input van vanuit de HCA leden, daarom onze 
 vraag; rij je marathon ergens in Nederland of gewoon op de Jaap Edenbaan, schrijf 
 een leuk stukje met een foto en mail dit naar het wedstrijdsecretariaat dan kunnen 
 we dit ook op de website/socials plaatsen. Alleen van de NK marathon junioren 
 weten we dat er vele HCA leden aan de start stonden en prijzen pakten. 

 Op de hoogte blijven!?; 
 Wil je op de hoogte blijven, hou dan de website en socials in de gaten!! 
 www.sv-hca.nl 
 Instagram; HCA1962 
 Facebook; HCA Hardrijders Club Amsterdam 

 Heb je een leuke foto of een belevenis mail dit naar het wedstrijdsecretariaat dan 
 plaatsen we dit 
 op de website/instagram/Facebook. E-mailadres;  wedstrijdsecretariaat@sv-hca.nl 

 Een fijne zomer en tot op het ijs! 
 Albert, Ans en Danielle 

http://www.sv-hca.nl/
mailto:wedstrijdsecretariaat@sv-hca.nl


 Verslag Jeugdschaatsen 2024-2025 

 We zijn alweer even van het ijs af, de zonnestralen weten ons weer goed te vinden 
 en de vakanties zijn alweer in aantocht. 
 Wat hebben wij een goed seizoen gehad, vele nieuwe enthousiaste kinderen. Maar 
 ook zeker nog vele bekende gezichten. 

 Elke zaterdagmiddag van begin oktober tot en met half maart wordt er tussen 17.00 
 tot 18.00 door ongeveer 15 enthousiaste jeugdschaats begeleiders aan ongeveer 80 
 kinderen schaatsles gegeven op de Jaap Edenbaan. De jeugd die hier mag 
 schaatsen zijn tussen de 5 en 12 jaar oud. Zij worden naar niveau ingedeeld in 
 groepen. Tijdens het seizoen krijgen zij spelenderwijs het schaatsen aangeleerd. De 
 jongste net iets meer dan de wat hogere groepen. Deze hebben wat meer aandacht 
 nodig op de techniek en daarom worden er meerdere rondjes achter elkaar 
 geschaatst. 

 Tijdens het seizoen waren er ook een aantal activiteiten. Zo is rond 5 december 
 Sinterklaas met een aantal pieten langsgekomen om de kinderen te bekijken tijdens 
 het schaatsen. Rond carnaval is er een mini Elfstedentocht met heuse 
 stempelposten, met na afloop een ‘echt’ kruisje. Verder rijden de kinderen een salom 
 en start-en remproef voor een diploma. Op de laatste schaatsdag werd er normaal 
 elk jaar traditioneel de rondjes achter de jagermeesters aan gereden om het 
 felbegeerde diploma helemaal compleet te maken. Dit jaar hebben we het anders 
 gedaan. Een aantal coördinatoren hebben een heuse spelletjesmiddag in elkaar 
 weten te zetten. Wat een groot spektakel en feest was dat. 

 Ook heeft ondergetekende dit jaar afscheid genomen van de organisatie en heeft het 
 stokje overgedragen aan Ans en Ingrid. Veel succes met komende seizoenen. 

 Hebben jullie vragen, stel ze gerust. 
 Vriendelijke groet, 
 Josje Boersma Heikoop 
 HCA jeugdschaatsen coördinator 



 Verslag van de 111- ronden 2024 

 Op vrijdag 8 November 2024 om 23.11 hebben we weer de 111-ronden georganiseerd. Het 
 was een mooie, droge avond met een goede opkomst. Na een vroege ontsnapping en een 
 lange solo kwam Stefan de Vos (Bodegraven) als eerste bij de heren over de streep, en bij 
 de dames ontstond er een mooie tweestrijd tussen Marijn Aupers en Lamiel van Seventer 
 (beide HCA) waarna Marijn Aupers bij de eindsprint als eerste over de finish kwam. 

 Wij schatten in dat er ongeveer 140 a 145 deelnemers aanwezig waren. Daarvan waren er 
 circa 30 van de HCA, en circa 111 deelnemers betalende deelnemers. 

 Op basis van de gegevens van Jaap, de inschrijflijsten en de ingeleverde stempelkaarten 
 nog een paar statistieken: 

 ●  Circa 30 HCA leden hebben meegedaan. 
 ●  148 mensen hadden zich vooraf ingeschreven via de website. 
 ●  Van de 148 inschrijvingen via de website zijn er 113 gekomen. 
 ●  27 mensen hebben zich gemeld bij de inschrijfbalie op de avond zelf, zonder 

 voorinschrijving. 
 ●  De meeste mensen hebben de informatie over de 111-ronden vernomen via email 

 (29%) Andere bronnen: via vriend of kennis (27%), via het spandoek op de baan 
 (22%), via HCA website (10%), of via andere media (2%). 

 ●  De jongste deelnemer was 12, de oudste 80 jaar. Het gemiddelde lag rond de 48 
 jaar. 

 ●  69% van de deelnemers waren heren en 31% dames. 
 ●  Deelnemers kwamen uit verschillende plaatsen, zoals Utrecht, Nijmegen, Alkmaar, 

 en Tilburg. Al kwamen de meeste deelnemers uit Amsterdam. 

 Sinds het invoeren van de betaaloptie voor niet-HCA leden bij de voorinschrijving is de piek 
 voor de start van de 111-ronden enorm afgenomen en staan er geen grote rijen meer bij de 
 inschrijfbalie. Opvallend is dat er altijd en stuk of 30 aanmeldingen niet op de avond zelf 
 komen, terwijl zij wel betaald hebben. Daarnaast is het aantal HCA leden ongeveer 25% van 
 het totaal aantal deelnemers, dat zouden er meer kunnen zijn. Wellicht dat een aantal HCA 
 leden zich niet bij de inschrijfbalie meldt maar wel meedoet. 

 Voor volgend jaar gaan wij deelnemers aanraden om een helm te dragen tijdens het 
 evenement, vanwege de veiligheid voor het aantal deelnemers wat gelijktijdig op de baan 
 aanwezig is. Ook zien wij dat veel deelnemers al wel een helm dragen en verwachten dat dit 
 juist alleen maar meer wordt in de toekomst.  Wellicht dat wij nog verder kijken om het 
 inschrijfproces verder te versnellen en digitaliseren. Bijvoorbeeld door bij de stempelkaart bij 
 bevestiging mee te sturen en/of te voorzien van een QR-code. Andere ideeën zijn om 
 transpondernummers te bij de inschrijving te vragen, zodat het volgen van de snelle dames 
 en heren eenvoudiger wordt. En misschien een prijs voor originaliteit of aanmoediging in het 
 leven te roepen. Andere ideeën en feedback is altijd welkom. 

 Het was al met al een geslaagde avond. Nogmaals bedankt voor alle vrijwilligers die hebben 
 meegeholpen. 



 HCA BALANS per 01-04-2024 / 01-04-2025 

 Debet  01/04/24  01/04/25 

 ING, Rekening courant  1.690,92  1.209,91 
 ING, Spaarrekening  14.824,51  10.780,65 
 Kleding, voorraad  2.060,00  2.060,00 
 Medailles, voorraad  800,00  800,00 
 Nog te ontvangen  180,00  0,00 

 Totaal  19.555,43  14.850,56 

 Credit 

 Nog te betalen  2.112,02  0,00 
 Eigen vermogen  17.443,41  14.850,56 

 Totaal  19.555,43  14.850,56 

 Toelichting bij de balans per 1 april 2025 
 Kleding voorraad: 15 schaatsjasjes, 5 marathonpakken, 6 wedstrijdpakken; 
 in september 2025 wordt deze voorraad op een kledingmarkt aangeboden. 

 Kapitaal 01-04-2024  17.443,41 
 Kapitaal 01-04-2025  -14.850,56 
 Verlies/verminderd vermogen  2.592,85 



 RESULTATENREKENING 2024/2025 EN BEGROTING 2025/2026 

 Begroting 24/25  Rekening 24/25  Begroting 25/26 

 Contributies lidmaatschap  26.500,00  24.780,25  25.250,00 
 Inschrijfgelden  350,00  240,00  250,00 
 Abonnementen  66.000,00  72.136,50  72.000,00 
 Jeugdschaats abonnementen  6.500,00  8.450,00  8.250,00 
 Opbrengst sponsorloterij  500,00  518,81  500,00 
 Sponsorkliks  50,00  66,32  50,00 
 Nationale Grote Clubactie  200,00  389,65  250,00 
 Interclub HCA  250,00  492,40  400,00 
 Diversen: o.a. Marathon club competitie  150,00  510,00  200,00 
 Rente  250,00  456,14  400,00 
 111 ronden  0,00  815,67  0,00 

 Inkomsten  100.750,00  108.855,74  107.550,00 

 Contributie KNSB  300,00  278,10  300,00 
 Afdracht actieve leden  4.500,00  4.672,95  4.700,00 
 Abonnementen betaald  65.000,00  70.527,50  70.000,00 
 Jeugdschaatsen abo's betaald / kosten  6.000,00  7.498,41  7.000,00 
 Trainingen zomer  450,00  1.253,00  1.000,00 
 Trainingen winter  14.000,00  14.043,35  14.000,00 
 HCA website  50,00  42,35  50,00 
 Bestuurskosten  500,00  337,48  300,00 
 Kosten FOYS, KNSB Verenigingsmgr  0,00  1.755,05  1.500,00 
 Administratie kosten, bankkosten  450,00  516,60  500,00 
 Clubwedstrijden en -avonden  5.000,00  6.986,26  7.000,00 
 Clubwedstrijd Elfstedenhal, Leeuwarden  2.000,00  1.156,25  1.000,00 
 Deelname interclub  250,00  350,00  300,00 
 Uitgaven divers (parkeren, attenties)  1.000,00  1.418,49  1.250,00 
 NK Clubs  550,00  0,00  500,00 
 Vrijwilligers bedankje  700,00  612,80  500,00 
 Saldo winst/verlies  0,00  -2.592,85  -2.350,00 

 Uitgaven  100.750,00  108.855,74  107.550,00 



 Toelichting Winst- en Verliesrekening 2024-2025, Balans 1-4-2025, en Begroting 
 2025-2026 

 In de Begroting 2024-2025 was het streven naar een budget neutrale begroting, 
 maar de Winst- en Verliesrekening laat een tekort van €2.592,85 zien. Dit is deels 
 terug te leiden tot de kosten voor de “KNSB Verenigingsmanager Plus”, dat is het 
 nieuwe ledenadministratiesysteem. Naast de voordelen voor de ledenadministratie 
 biedt dit systeem ook veel mogelijkheden op het gebied van communicatie en voor 
 het aanmaken van incasso's om contributie en abonnementen bij de bank te innen. 

 Wat zien we aan de inkomstenkant 
 Dit seizoen hebben we deelname aan de 111-ronden van niet-HCA'ers verhoogd 
 naar €7,50. Er kon vooraf aan de avond online ingeschreven en betaald worden en 
 daar hebben ongeveer 140 mensen gebruik van gemaakt. Op de avond zelf kon ook 
 gepind en met cash betaald worden. Ongeveer een 30-tal HCA leden reden mee. 

 Bijna €1000,- is er binnengekomen door de opbrengsten van de Grote Club Actie, de 
 Sponsorloterij en de Sponsorkliks. Voor de Grote Clubactie loten verkoop mogen we 
 de familie Heikoop weer bedanken die de loten verkocht hebben m.n. op de avond 
 van de 111-ronden. 

 Aan de Inkomsten kant vormen de contributies natuurlijk het overgrote deel van de 
 club inkomsten. Uit de contributies worden o.a. de winter- en zomertrainingen 
 betaald, en de ijshuur voor de clubwedstrijden/avonden. Verder betaalt de HCA als 
 club contributie aan de KNSB en een door de KNSB verplichte afdracht voor alle 
 HCA leden, jong en oud. 

 De firma Waterman Sport heeft een sponsorbijdrage gedaan aan de helmcaps voor 
 Jeugdschaatsen. 

 Wat is er te zien aan de uitgavenkant 
 De kosten voor FOYS zijn iets vertekend; deze omvatten de kosten voor de laatste 3 
 maanden van 2024, alsook voor het hele jaar 2025. 

 Er zijn meer zomertrainingen gegeven, en samen met de huur van de kleedkamer is 
 de zomertraining een grotere uitgave geworden dan begroot. Zomertrainingen zijn 
 natuurlijk onontbeerlijk voor een goede voorbereiding op het winterseizoen. 

 De kosten voor ijshuur voor de clubwedstrijden en -avonden blijven stijgen. 

 Er is een extra clubwedstrijd voor alle leden georganiseerd in de Elfstedenhal, 
 Leeuwarden. Voor deelname werd een kleine bijdrage gevraagd om de kosten te 
 drukken. 

 Begroting 2025-2026 
 De begroting 25-26 is opgesteld in lijn met voorgaande seizoenen, maar is helaas 
 niet meer sluitend te maken. Voor komend seizoen wordt een tekort gezien van 
 €2.350,00. De kosten voor FOYS zijn dit jaar opgenomen in de begroting en de 
 zomertrainingen zijn ruimer begroot. Mocht het begrote tekort realiteit worden, dan 



 vermindert het kapitaal en komt de “gezonde” grens van €10.000,- op de 
 spaarrekening in zicht. 

 Lidmaatschap/Contributie tarieven 2025/2026 

 Het bestuur ziet zich helaas genoodzaakt met een voorstel te komen om de tarieven 
 van het HCA lidmaatschap/contributie te verhogen, gezien onderstaande: 

 −  het begrotingstekort bedroeg de afgelopen 3 seizoenen tussen de €3.500,- en 
 2.500,- 

 −  de begroting 2025/2026 is niet sluitend te krijgen en laat een tekort zien van 
 €2.350,- 

 −  daarbij hebben we te maken met in het algemeen stijgende onkosten, FOYS, 
 ijshuur, ING 

 −  er zijn op dit moment 380 (betalende) leden en kader 
 −  de laatste contributieverhoging was in 2019/2020 en bedroeg €5,- 

 Het bestuur stelt voor om de contributie/lidmaatschapstarieven voor alle categorieën 
 te verhogen met €7,50: 

 Pupillen tot 13 jr         €70,00 (ipv €62,50) 
 Junioren C 13-14 jr     €77,00 (ipv €69,50) 
 Junioren B 15-16 jr     €91,50 (ipv €84,00) 
 Junioren A 17-18 jr     €91,50 (ipv €84,00) 
 Neo-senioren 19-23 jr €93,50 (ipv €86,00) 
 Senioren 24-65 jr       €93,50 (ipv €86,00) 
 Masters >65 jr           €93,50 (ipv €86,00) 


